



OVE Decors ULC
2800 Etienne Lenoir
Laval, Quebec, Canada, H7R0A1
T. 1.866.839.2888
www.ovedecors.com

April 18, 2019

Dear Costco Member,

Our records indicate that you have purchased item # 1900689 OVE Papaya Swivel Chair between January 1, 2019 and April 18, 2019.

Risk of chair breaking: In some cases, the chair can break and come off its base.

Action for Member: Return the item to your local Costco for a full refund.

If you have any further questions, please contact Costco Taiwan Customer Service at 02-7705-9688 (Monday to Sunday 9:30am ~ 21:30pm).

致 親愛的好市多會員,

2019年4月18日

根據好市多購買記錄，您在108年1月1日到108年4月18日這段期間，於好市多購買了商品#1900689 Oversize 蛋型躺椅。

躺椅損壞的風險：在某些情況下，躺椅可能會損壞或與底座分離。

會員處理措施：請將商品帶回鄰近好市多賣場辦理退貨。

若有任何疑問，請洽台灣好市多線上購物客服中心，02-7705-9688 (週一~週日 9:30 ~21:30)。



OVE Decors ULC

Carlo Di Pietro
Senior Vice President